
Z á p i s   č.  14 
z veřejného zasedání zastupitelstva obce konaného dne 31. 3. 2010 

v zasedací místnosti Obecního úřadu Velehrad 
Dne:   31. 3. 2010 
Začátek:  19,05 hodin 
Konec:   20,05 hodin 
Počet členů ZO: 9 
Zasedání bylo usnášení schopné. 
 
Zapisovatelka: Eva Hanáčková 
Ověřovatelé:  Stanislav Salinger  a Anna Straková 
 
Ing. Stanislav Gregůrek, starosta obce, přivítal přítomné občany a zahájil zasedání.  Nejprve 
seznámil s programem zasedání, podle kterého se po celou dobu řídil.  
 
 
Program:  
1. Vyhodnocení úkolů z minulého veřejného zasedání ze dne 16. 12. 2009 
2. Zpráva o činnosti zastupitelstva obce za I. čtvrtletí roku 2010 
3. Informace o připravovaných investičních akcích na letošní rok  
4. Rozpočtová změna č. 1  
5. Informace pro občany 
6.  Diskuse 
7. Usnesení 
8. Závěr 
 
 
NÁVRH  USNESENÍ  č. 1 
 
1) Zprávu o plnění  úkolů z minulého veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne  
 16. 12. 2009.  
 Vyhodnocení plnění úkolů z minulého veřejného zasedání přednesl starosta obce 
  ing. Stanislav Gregůrek (v příloze zápisu) – bez připomínek. 
  
 Hlasování:  pro –  9 
   proti - 0 
   zdržel se – 0 
 
2)  Zpráva o činnosti zastupitelstva obce za I. čtvrtletí  roku 2010 
 Zprávu za I. čtvrtletí roku 2010 a zhodnocení práce zastupitelstva  přednesl starosta 
 ing. Stanislav Gregůrek (v příloze zápisu) – bez připomínek 
 
 Hlasování:   pro – 9 
            proti – 0 
            zdržel se - 0  
 
 
 
 
 



3) Rozpočtová změna číslo 1 pro rok 2010 
 Rozpočtovou změnu č. 1 na rok 2010 přednesla předsedkyně finančního výboru  
 p. Anežka Dudová (příloha zápisu) 
 
 Hlasování: pro – 9 
   proti – 0 
   zdržel se – 0 
 
 
ZASTUPITELSTVO  OBCE  UKLÁDÁ 
 
1. Sledovat žádost o dotaci na Ministerstvo školství a tělovýchovy, ohledně sociálního 
 zázemí na hřišti TJ Sokol Velehrad a její zapracování do státního rozpočtu na rok 
 2011 
        Zajistí: TJ Sokol, stav.výbor, ZO 
        Termín: průběžně 
 
2. Pokračovat ve spolupráci s obcí Tupesy na přípravě vybudování cyklostezky 
 Velehrad – Tupesy 
        Zajistí: starosta a stav.výbor 
        Termín: průběžně 
 
3. Dokončení  přípravy na realizaci stavby „Společenský domu Velehrad“, nadále se  
 snažit o získání  dotačních finanční prostředků k realizaci v roce 2010-2011 
        Zajistí: starosta, stav.výbor 
        Termín:  průběžně 
 
5. Pokračovat v přípravě na „Rekonstrukci lávky“ v rámci generální opravy mostu 
 přes Salašku v roce 2010 a její realizaci 
        Zajistí: starosta, stav.výbor 
        Termín: průběžně 
 
 
 
 
NÁVRH  USNESENÍ  č. 2 
 
 
1. Smlouvu číslo 0/0055/2010/DOP o poskytnutí finančního příspěvku za účelem 
 zajištění dopravní obslužnosti dle zákona č. 111/1994 Sb. o silniční dopravě, ve znění 
 pozdějších předpisů, na území Zlínského kraje veřejnou autobusovou linkovou 
 dopravou. 
 
 
 Hlasování:   pro – 9 
            proti – 0 
            zdržel se - 0 
 
 
 



 
NÁVRH  USNESENÍ  č. 3 
 
 
1. Směnu části pozemku parcela číslo 1776, v obci a k. ú. Velehrad za části pozemků 
 dotčených cyklistickou stezkou Tupesy – Velehrad – Poutní cesta Jana Pavla II. a to 
 parcely číslo 53, 1944/1, 1944/2, 1944/3, 1946, 1947, vše v obci a k.ú. Velehrad  
 a parcely číslo 2217, 2339 v obci a k. ú. Tupesy. 
 
 
 
 Hlasování:   pro – 9 
            proti – 0 
            zdržel se - 0 
 
 
INFORMACE  PRO  OBČANY 
Starosta podrobně seznámil přítomné s jednotlivými žádostmi o finanční příspěvky 

- ZŠ – 1500Kč – Škola v přírodě pro 11 našich žáků 
- Vysokoškoláci – 10tis. Kč (10. jubilejní setkání na Velehradě) 
- ZO ČZS – 15tis. Kč (Přechod Chřibů – p. Josef Vlček – žádost) 
- Myslivci – 30tis. Kč (Úprava a údržba aleje – žádost p. Jurčíka a Mazůrka) 
- Obec Velehrad – 15tis. Kč – na památník parašutistů ve Skotsku 

 
Dále informoval o volbách, které nás čekají letošní rok a to Volby do Parlamentu konané  
28. – 29. 5. a Volby komunální v říjnu. 
 
Výsadba nové lípy na náměstí u Stojanova (stará je suchá a nebezpečná) 
 
Hasiči koupili nové hasičské auto od Obce Polešovice za 65 000,-Kč 
 
Přemístění desek se jmény občanů padlých za I. a II. světové války na původní místo na MŠ. 
Požadavek farnosti v rámci celkových úprav prostoru okolo baziliky. Desky přemístí a upevní 
kamenosochař pan Novák z Tupes. 
 

 
DISKUZE 
 
MUDr. Rohel – podal informace ohledně plánované rekonstrukce památníku amerického 
pilota u autokempu 
MUDr. Zapletal -  podal informace k památníku parašutistů ve Skotsku (příspěvek obce ve 
výši 15 000,-)  
p. Lukášová  – podala informace k úpravám okolí baziliky a rekonstrukce bývalého statku 
p. Švanyga – upozornil na nově postavené sloupy el. energie – u čp. 10 je hodně nakloněný 
p. Maňásková Dagmar  –  pověřena mladými maminkami, zda by se v družině ZŠ nemohly 
scházet s malými dětmi (mateřské centrum) – Mgr. Válek vyzval maminky k případnému 
jednání 
 
 
 



 
Na závěr starosta poděkoval občanům za účast, připomínky a názory a poblahopřál příjemné 
a pohodové prožití svátků velikonočních  
 
 
 
Zapsala: Eva Hanáčková   Ověřovatelé zápisu: Stanislav Salinger 
                 Anna Straková 
 
 
 
 
 
 
 


